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 Teuvo Nyman esitti kysymyksen, muistaako kunta Suomenmestaruuksia 

saavuttaneita urheilijoita jollain tavalla.  
 Harri Aho esitti Reisjärven Lämpö Oy:n talousasioista.  
 Sari Huuskonen kertoi Pohteen toimenpide-ehdotuksista ja tulevista 

tilaisuuksista henkilöstölle, lehdistölle ja kuntien asukkaille. 
 

Esittelijä    
 

Päätösehdotus   Kunnanhallitus merkitsee muut mahdolliset asiat tiedokseen.  
 

Päätös Kunnanhallitus keskusteli asioista ja merkitsi ne tiedokseen. 
 
 


